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ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT D’ARTÀ 
 
 
Caràcter:  ordinari 
Data:   29 de maig de 2012 
Horari:  20 hores 
Lloc:   sala de sessions de l’Ajuntament d’Artà 
 
 
Hi assisteixen: 
Jaume Alzamora Riera,  batle     
Magdalena Maria Fernández,  regidora 
Maria del Mar López Martí,  regidora 
Guillem Caldentey Crego,  regidor 
Manuel Galán Massanet,  regidor 
Maria Paula Ginard Vílchez,  regidora 
Onofre Serra Vila,   regidor 
Maria Antònia Sureda Martí,  regidora 
Magdalena Llull Ferrer,  regidora 
Juan Lliteras Espinosa,  regidor 
Miguel Servera Morey,  regidor 
Jaime Ginard Muñoz,   regidor 
 
Celia Martínez-Piñeiro de Urquiza, secretària 
 
No hi assisteix: 
Bartomeu Gili Nadal,   regidor 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió de 24 d’abril de 2012. 
2. Aprovació, si s’escau, de la proposta que presenta l’Equip de Govern Municipal (CxI, I. Verds i UIA) 
relativa al tancament dels hospitals Joan March i Hospital General. 
3. Aprovació, si s’escau, de la moció que presenta el grup municipal CxI referent al transport aeri. 
4. Aprovació, si s’escau, de la moció que presenta el grup municipal PSOE sobre la decisió del Govern 
de les Illes Balears de reduir els horaris d’Atenció Primària. 
5. Aprovació, si s’escau, de la moció que presenta el grup municipal PSOE sobre el Pla de voluntariat 
de l’Ajuntament d’Artà. 
6. Aprovació, si s’escau, de la moció que presenta el grup municipal PSOE sobre el Reial decret llei de 
mesures urgents en matèria sanitària del Govern d’Espanya. 
7. Informació de les resolucions de Batlia corresponents al mes d’abril de 2012. 
8. Precs i preguntes. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió de 24 d’abril de 2012 
 
En acompliment d’allò que disposen l’article 97.2 de la Llei 20/2006, de 15 de desembre, municipal i de 
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règim local de les Illes Balears, i l’article 91.1 del Reglament d’organització, funcionament i règim 
jurídic de les entitats locals, aprovat pel Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, el batle demana als 
membres de la corporació si algú té alguna observació a fer sobre l’acta de la sessió de 24 d’abril  de 
2012, de la qual s’ha expedit, prèviament, una còpia de l’esborrany a cada regidor per al seu 
coneixement, rectificació d’errades o possible formulació d’al·legacions, si n’és el cas. 
 
Com que no hi ha cap intervenció, els reunits acorden, per unanimitat, essent tretze el nombre legal de 
membres del consistori i dotze els assistents, aprovar l’acta de la sessió de 24 d’abril de 2012. 
 
 
2. Aprovació, si s’escau, de la proposta que presenta l’Equip de Govern Municipal (CxI, I. Verds i 
UIA) relativa al tancament dels hospitals Joan March i Hospital General 

El portaveu d’I. Verds, Sr. Caldentey, llegeix la moció, que, copiada literalment, diu: 
 
<<La nostra comunitat autònoma de les Illes Balears va decidir l’any  2002 iniciar un pla d’atenció 
sociosanitària per atendre la cada vegada més nombrosa població amb malalties cròniques, amb situació 
de dependència deguda a la mateixa evolució de la seva malaltia, o que requerien hospitalització de 
convalescència de més durada de la que poden oferir els hospitals d’aguts, amb finalitat de rehabilitació 
i de recuperació de la seva autonomia funcional. Així mateix, s’hi van integrar els equips ja existents 
dedicats a l’atenció pal·liativa i de confort a malalts al final de la seva vida. 

 
Per això, els successius governs de diferent signe polític han promogut obres de manteniment, reforma i 
adaptació de les estructures físiques dels hospitals Joan March i Hospital General cap a aquestes 
funcions, potenciant l’organització de programes assistencials especialitzats i la formació d’equips 
humans que han adquirit, al llarg d’aquests anys, una excel·lent qualitat i el reconeixement de pacients i 
familiars, així com el d’altres organitzacions sanitàries de l’Estat espanyol i de l’estranger. 

 
La decisió sobtada i arbitrària del Govern balear, de tancar els hospitals Joan March i Hospital General, 
quan la nostra comunitat es la que té menys llits públics (104 per cada mil habitants, enfront dels 106 de 
mitjana a la resta de l’Estat), la que té menys despesa sanitària (1.003 euros per habitant, enfront dels 
1.288 de mitjana de l’Estat espanyol), i la que té menys despesa en medicaments (141 euros per 
habitant, enfront dels 183 de mitjana d’Espanya), és realment molt injusta. 

 
El propòsit mal planificat de redistribuir els professionals entre altres hospitals que no reuneixen les 
condicions físiques i estructurals adequades per a aquests propòsits i l’eliminació dels llocs de feina dels 
professionals interins, considerats com a sobrants, suposa que el Govern actual, usurpa a tota la 
població de les Illes Balears, que en són els vertaders propietaris, els següents serveis assistencials 
públics i únics, existents a la nostra comunitat: la Unitat de Cures Pal·liatives, la Unitat d’Atenció a 
Malalts Majors amb Múltiples Patologies Cròniques i la Unitat d’Ortogeriatria presents totes elles als 
hospitals Joan March i Hospital General; així com també la Unitat d’Atenció als Malalts amb Accidents 
Cerebrals Vasculars de l’Hospital General; igualment, la Unitat d’Atenció a la Malaltia Respiratòria 
Crònica Avançada i el Programa de Rehabilitació Pulmonar i la Unitat d’Atenció a les Patologies 
relacionades amb l’Alcohol presents a l’Hospital Joan March. 
 
Per tot això, el Ple de l’Ajuntament d’Artà adopta els següents 
 
ACORDS 
 
1.  Manifestar el rebuig a la decisió del Govern de les Illes Balears d’expropiar, a la població de les Illes 



� ��

Balears, aquests serveis assistencials que tant ha costat aixecar i pels quals tants de recursos econòmics 
públics s’han destinat per a la seva creació, manteniment i millora permanent. 
 
2. Instar el Govern de les Illes Balears a reconsiderar la seva decisió respecte al tancament dels hospitals 
Joan March i Hospital General. 
 
3.  Rebutjar la manca d’informació i diàleg amb els treballadors dels centres hospitalaris i els partits de 
l’oposició a l’hora de prendre tan dràstiques mesures. 
 
4. Expressar, en nom del poble d’Artà i la Colònia de Sant Pere, la gratitud i el reconeixement a tot el 
personal dels dos hospitals per la seva professionalitat i esforços realitzats durant tots aquests anys.>> 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, manifesta la seva conformitat. Diu que és una moció que tenien 
preparada i que la varen retirar quan van veure que la presentava l’Equip de Govern. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, llegeix la seva intervenció, que, copiada literalment, diu: 
 
<<Les decisions que pren l’actual Govern balear no són en cap cas arbitràries, sinó que responen a uns 
criteris clars d’eficiència i ajustos necessaris per complir amb els objectius de dèficit i amb la reducció 
de deute per sanejar els comptes públics de les Illes Balears. 
 
La reorganització de l’àmbit sociosanitari de Mallorca té com a objectiu crear un espai unificat 
d’atenció sociosanitària situat en l’actual Son Dureta que acollirà els pacients que actualment reben 
atenció a l’Hospital General i a l’Hospital Joan March. Cap pacient quedarà fora d’assistència sanitària 
en cap cas. 
 
Amb la reubicació dels serveis sociosanitaris a Son Dureta com a centre de referència, es compleix 
també una promesa electoral i un compromís de tots els grups polítics. 
 
S’evita, així, la compartimentació de l’assistència sanitària, se simplifica la gestió i, en definitiva, es 
millora l’eficiència. 
 
També s’estalvia el cost que suposa tenir en marxa dos centres sanitaris com l’Hospital General i 
l’Hospital Joan March, al mateix temps que es guanya en qualitat assistencial canviant unes 
instal·lacions ja obsoletes per un espai més confortable. 
 
Així mateix, no s’elimina cap plaça/llit i es mantenen tots els programes sociosanitaris. 
 
Es produeix un important estalvi en el cost de llits (exemple: cost d’un llit a GESMA 375 euros per dia i 
el cost d’un llit a Creu Roja 165 euros per dia). 
 
Una inversió mínima en l’edifici maternoinfantil de Son Dureta permetrà un important estalvi a llarg 
termini tant en el cost de llits com en el manteniment d’un edifici en lloc de dues infraestructures. 
 
Aquesta reestructuració es durà a terme de la següent forma: 
 
En una primera fase, es traslladaran els pacients de l’Hospital Joan March a altres dispositius 
assistencials (Hospital Verge de la Salut, Hospital Creu Roja i Hospital Sant Joan de Déu). 
 
En la segona fase, una vegada adequades les instal·lacions necessàries de Son Dureta (edifici 
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maternoinfantil) previstes per al segon semestre de 2013, es procedirà a traslladar als pacients de 
l’Hospital General. 
 
En relació al cost de manteniment i reparacions del Joan March i l’Hospital General, podem dir que: 
 
- Segons els últims informes de GESMA i el Servei de Salut, aquest any, és necessari invertir 700.000 
euros només en manteniment dels edificis (principalment, s’han de renovar instal·lacions elèctriques de 
l’Hospital General i s’han de realitzar millores en les connexions d’aigua sanitària calenta de l’Hospital 
Joan March. A més, s’han de realitzar tasques d’impermeabilització de les cobertes del General per 
evitar que es produeixin filtracions que podrien afectar l’estructura de l’edifici). 
 
- En anys anteriors ja s’han hagut d’invertir quantitats similars per al manteniment de tots dos edificis. 
 
- En els últims anys s’ha prioritzat un manteniment correctiu i no preventiu, esgotant la vida útil 
d’equipaments i instal·lacions i que ha provocat un estat general d’obsolescència en aquest aspecte.  
 
Per tot això, i entenent que aquesta reorganització que du a terme el Govern de les Illes Balears no tan 
sols és necessària sinó que reportarà beneficis als ciutadans i pacients de Mallorca, el nostre vot serà 
desfavorable. 
 
Així i tot, el Grup Popular vol expressar en nom del poble d’Artà i la Colònia de Sant  Pere, la gratitud i 
reconeixement a tot el personal dels dos hospitals per la serva professionalitat i esforços realitzats 
durant tots aquests anys.>> 
 
A continuació, els reunits acorden, per 9 vots a favor (UIA, CxI, I. Verds i  PSOE) i 3 vots en contra 
(UIA), en relació a la moció presentada per l’Equip de Govern municipal referent al tancament dels 
hospitals Joan March i Hospital General: 
 
1.  Manifestar el rebuig a la decisió del Govern de les Illes Balears d’expropiar, a la població de les Illes 
Balears, aquests serveis assistencials que tant ha costat aixecar i pels quals tants de recursos econòmics 
públics s’han destinat per a la seva creació, manteniment i millora permanent. 
 
2. Instar el Govern de les Illes Balears a reconsiderar la seva decisió respecte al tancament dels hospitals 
Joan March i Hospital General. 
 
3.  Rebutjar la manca d’informació i diàleg amb els treballadors dels centres hospitalaris i els partits de 
l’oposició a l’hora de prendre tan dràstiques mesures. 
 
4. Expressar, en nom del poble d’Artà i la Colònia de Sant Pere, la gratitud i el reconeixement a tot el 
personal dels dos hospitals per la seva professionalitat i esforços realitzats durant tots aquests anys. 
 
 
3. Aprovació, si s’escau, de la moció que presenta el grup municipal CxI referent al transport aeri 
 
La regidora de CxI, Sra. Llull, llegeix la moció, que, copiada literalment, diu: 
 
<<Aquesta moció sorgeix a iniciativa conjunta dels partits Unió Menorquina (UME), Es Nou Partit 
d’Eivissa, Convergència per les Illes i Lliga Regionalista 
 
El problema del transport constitueix el principal obstacle al creixement econòmic i a la sortida de la 
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crisi a Menorca i Eivissa, essent també un problema de gran magnitud a la resta de les Illes Balears.  
 
La dependència d’un transport aeri car i ineficient afecta tant als ciutadans individuals de Mallorca, 
Menorca i Eivissa, que veuen els seus drets fortament disminuïts i en situació de desavantatge en relació 
a la resta de ciutadans de l’Estat espanyol, com al món empresarial en general. 
 
També cal deixar clara una de les més importants conseqüències de les dificultats de comunicació 
aèries, com és la incapacitat del sector turístic per reeixir de la crisi econòmica, per assolir majors 
quotes de mercat i de qualitat, i esdevenir el motor econòmic de Mallorca, Menorca i Eivissa, 
proporcionant majors nivells d’ocupació i qualificació als treballadors.  
 
Qualsevol que vulgui venir/anar a Mallorca, Menorca i Eivissa, ho ha de fer a un preu tan alt que la 
majoria acaba senzillament per no venir/anar. La qualitat de l’oferta turística d’allotjaments i 
complementària minva gradualment per poder competir en preus, la rendibilitat de les empreses cada 
cop és menor, i cal una inversió milionària de doblers públics en forma de convenis amb els “tour 
operators” per poder mantenir uns nivells mínims de visitants. 
 
Resulta evident que la insularitat i la manca de connexions aèries és un dels principals factors que 
porten a aquesta enorme davallada i als problemes actuals per capgirar la situació malgrat els esforços 
dels empresaris.  
 
Cal recordar que l’Aeroport de Palma de Mallorca, s’ha convertit en un important “hub” de l’Europa del 
sud. Només l’any passat hi van passar 11 milions de passatgers. Aquesta important infraestructura 
hauria de servir per connectar els passatgers que viatgen a través de  Mallorca a la resta de les illes i als 
menorquins/eivissencs amb les múltiples connexions nacionals i internacionals que opera. Tanmateix, 
en l’actualitat no és així, atès que el trasllat des de Palma cap a les altres illes encareix de manera 
escandalosa el trajecte per al visitant, a la vegada que impedeix allò que hauria d’esser normal: la 
mobilitat natural entre ciutadans de la mateixa comunitat. 
 
La crisi econòmica i la multitud de factors han provocat la desaparició d’algunes companyies aèries que 
havien col·laborat a mantenir una certa connectivitat entre les diferents illes de les Balears i entre 
aquestes i el continent. Això ha agreujat un desequilibri i una desigualtat, i s’ha arribat a parlar, fins i 
tot, de “doble insularitat”, que exigeix l’obligació legal de compensar o corregir. 
 
L’obligació de servei públic (OSP) i el descompte de resident, que inicialment preveien compensar o 
corregir aquesta injusta situació que pateixen els ciutadans insulars, ha estat un desfrès per 
incrementar els preus finals, de tal manera que aquests són massa elevats per als residents i 
senzillament inassumibles per als no residents. És per això que la nostra indústria turística, única 
generadora de riquesa, es troba en una situació de falta de competitivitat, i això resulta en una cada 
vegada més gran dificultat per al manteniment de l’activitat econòmica i l’empobriment dels residents.   
 
En virtut de tot això, els objectius que es pretenen són:  
 
1. Que els residents a les Illes Balears millorin la seva qualitat de vida i la igualin a la resta de ciutadans 
de l’Estat espanyol. 
2. Fer que els habitants de la Península i d’altres països puguin viatjar a Mallorca, Menorca i a Eivissa  
com a visitants, de manera que es generi una gran activitat econòmica.  
3. Que l’Aeroport de Palma de Mallorca pugui ser considerat com un real i efectiu “hub” —un punt de 
connexions—,  fet que facilitaria l’aparició de vols de codi compartit, fet amb el qual qualsevol persona 
des del seu aeroport d’origen podria facturar fins a Menorca i Eivissa només canviant d’avió a Palma. 
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Això representaria la vinguda a Menorca i Eivissa de turistes de multitud de nacionalitats a qui ara 
mateix no els és possible,  
 
Per tot això, es proposa al Ple que adopti els següents 
 
ACORDS 
 
1. L’Administració competent, en principi el Ministeri de Foment, hauria de cobrir el servei de 
connexió aeri entre illes i entre illes i la Península amb una nova OSP, declarant  un concurs públic per 
a aquesta. 
 
2. En el plec de condicions han de figurar clarament els orígens i les destinacions, els horaris, les 
freqüències mínimes i una definició acurada de la qualitat del servei. 

 
3. El cost per a l’usuari ha de quedar especificat en base a una tarifa plana i universal de 30 euros per als 
desplaçaments entre illes. 
 
4. L’Administració competent, el Ministeri de Foment, haurà d’aportar com a dotació econòmica al 
concurs la quantitat equivalent a la que paga pel 50 % de descompte per residència.>> 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que el problema greu es produeix a l’hivern. Diu que l’obligació 
de servei públic (OSP) es converteix en un monopoli. Diu que votaran a favor de la moció. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, llegeix la seva intervenció, que, copiada literalment, diu: 
 
<<El Partit Popular està fent molta feina, des del primer moment d’aquesta legislatura, en relació a la 
millora de la connectivitat aèria de les Illes Balears i perquè no s’augmentin les taxes aeroportuàries. 
 
Tant és així, que el Grup Popular presentarà en el Senat esmenes als PGE per reduir les taxes aèries a 
Balears i com va avançar el conseller, en cas que això no sigui possible per la conjuntura econòmica 
actual, el Govern balear farà feina perquè almenys aquestes es redueixin en temporada baixa per 
incentivar la connectivitat. 
 
Gràcies a les negociacions del Govern amb la ministra de Foment, ja s’ha aconseguit la declaració de 
servei públic dels vols de Menorca amb la península, cosa que el Govern del Pacte no va poder 
aconseguir, per la serva inactivitat en la defensa dels drets dels ciutadans de les Illes Balears enfront de 
Madrid. 
 
És per això que, seguint amb les millores en la connectivitat, es presentarà una altra esmena per a la 
inclusió de la ruta Eivissa-Madrid en l’obligatorietat de servei públic. 
 
En relació als descomptes de residents del 50 %, ja s’ha garantit per part del Ministeri de Foment i 
s’aplicarà normalment com fins ara. 
 
Cap Govern del Pacte ha fet tanta feina com el Govern de José Ramón Bauzà damunt el tema de la 
connectivitat aèria, i és un fet provocat que avui ens trobem amb mesures que no agraden a ningú però 
que són necessàries per sortir de la crisi. 
 
Per tot això, el nostre vot serà desfavorable.>> 
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Finalment, el portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que aquest tema anirà al Consell de Ministres de dia 1 de 
juny. 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que durant els anys que el partit socialista va governar varen 
aconseguir els descomptes dels residents del 35 % al 50 %. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que ara s’ha fet l’obligatorietat de servei públic i han aconseguit el 
descompte dels residents de Menorca-Madrid. 
 
A continuació, els reunits acorden, per 9 vots a favor (UIA, CxI, I. Verds i  PSOE) i 3 vots en contra 
(PP), en relació a la moció presentada pel grup municipal CxI referent al transport aeri: 
 
1. L’Administració competent, en principi el Ministeri de Foment, hauria de cobrir el servei de 
connexió aeri entre illes i entre illes i la Península amb una nova OSP, declarant  un concurs públic per 
a aquesta. 
 
2. En el plec de condicions han de figurar clarament els orígens i les destinacions, els horaris, les 
freqüències mínimes i una definició acurada de la qualitat del servei. 

 
3. El cost per a l’usuari ha de quedar especificat en base a una tarifa plana i universal de 30 euros per als 
desplaçaments entre illes. 
 
4. L’Administració competent, el Ministeri de Foment, haurà d’aportar com a dotació econòmica al 
concurs la quantitat equivalent a la que paga pel 50 % de descompte per residència. 
 
 
4. Aprovació, si s’escau, de la moció que presenta el grup municipal PSOE sobre la decisió del 
Govern de les Illes Balears de reduir els horaris d’Atenció Primària 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, fa un resum de la moció, que, copiada literalment, diu. 
 
<<EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
La Llei general de sanitat de l’any 1985 va possibilitar el desenvolupament d’atenció primària de salut, 
tal com la coneixem actualment. Com a conseqüència del seu desenvolupament es varen anar creant els 
centres de salut i les unitats bàsiques de salut i es varen anar conformant els equips d’atenció primària, 
passant d’una atenció ambulatòria a una atenció integral. En aquests equips treballen els professionals: 
bàsicament metges, infermeres, administratius i personal de suport.  
 
Dues característiques importants d’atenció primària de salut són la accessibilitat i la longitudinalitat de 
l’atenció. És per aquests motius que ja des d’un començament se li assignà una població al metge i 
infermera, de manera que aquests professionals seran els encarregats de vetllar per la salut de la 
població que tenen adscrita al llarg dels anys. Seran per tant coneixedors de les seves malalties, 
problemes i podran fer un seguiment global de la persona, tenint en compte totes les variables 
biopsicosocials. A més, podran dedicar part del seu temps i la seva influència a desenvolupar activitats 
preventives de la malaltia i de promoció de la salut, ja que està més que demostrat que és en aquest 
àmbit d’actuació on aquestes activitats tenen més èxit entre la població: projectes amb la gent jove als 
instituts, als centres de majors, etc. 
 
Per poder desenvolupar totes aquestes tasques és necessari un horari ample d’atenció, de manera que les 
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activitats laborals de la persona no puguin ser una barrera per accedir a la consulta del seu metge o 
infermera de capçalera. L’atenció continuada es reserva per atendre els casos d’urgència que, en tot cas, 
és bo que siguin seguits pel seu professional de referència. 
 
Fa uns mesos la Conselleria de Salut, Família i Benestar Social va decidir eliminar la Gerència 
d’Atenció Primària i integrar els equips directius a les direccions dels hospitals dels quatres sectors en 
que està dividida Mallorca.  
 
Amb el pretext de millorar la coordinació entre els nivells assistencials, el que s’ha aconseguit és que 
Atenció Primària hagi perdut els seus referents, la seva direcció per objectius i sembla que l’únic que 
interessa és controlar les derivacions de pacients als hospitals. Les comunitats autònomes que varen 
tractar de fer una cosa similar, la varen revertir al cap de molt poc temps, en adonar-se de la inoperància 
d’aquesta mesura. Sense cap dubte, aquesta decisió va representar una gran pèrdua per a atenció 
primària i els seus efectes s’aniran notant de cada vegada més. 
 
Ara, el Govern de les Illes Balears presenta el “Pla per a l’equilibri econòmic de les Illes Balears. 
Mesures d’estalvi 2012” i una de les mesures que conté és variar els horaris d’atenció primària de salut, 
eliminant les consultes de tarda existents a l’actualitat i concentrant la majoria d’atenció al matí, 
reservant els horabaixes i vespre a atenció continuada (urgent).  
 
Aquesta mesura representa una pèrdua d’accessibilitat i longitudinalitat en l’atenció, precisament dos 
dels valors més importants de l’Atenció Primària de Salut. La conseqüència serà que moltes persones 
que no poden deixar la seva activitat laboral en horari de matí, no puguin accedir a les consultes del seu 
metge o infermera, amb la qual cosa només podran ser atesos a urgències. A més de la pèrdua en el 
seguiment de les seves malalties, aquesta mesura representarà un increment de les urgències tant en els 
punts d’atenció continuada com dels propis hospitals, l’abandonament dels tractaments per no poder 
renovar les receptes i, en definitiva, un increment de despeses. 
 
Per tot això, es proposa al Ple de l’Ajuntament d’Artà que adopti els següents 
 
ACORDS 
 
1. Instar el Govern balear a reconsiderar definitivament la decisió d’eliminar la Gerència d’Atenció 
Primària i a tornar a constituir aquesta institució. 

 
2. Instar el Govern balear a mantenir els horaris d’Atenció Primària tal com estan en l’actualitat i, en tot 
cas, ampliar les hores de consulta. 
 
3. Instar el Govern balears a retirar el “Pla per a l’equilibri econòmic de les Illes Balears. Mesures 
d’estalvi 2012” tal com està plantejat, i a obrir un espai de debat amb la societat, grups polítics i 
sindicats per tal de consensuar quines mesures es poden prendre per ajudar a aconseguir els objectius de 
dèficit.>>  
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, llegeix la seva intervenció, que, copiada literalment, diu: 
 
<<El Govern de les Illes Balears està fent un esforç molt important per sanejar l’economia balear i per 
generar un creixement econòmic que permeti a les nostres illes sortir de la crisi que ens assola i que, 
atesa la passivitat del Pacte, ha arribat a nivells molt preocupants. 
 
El Pla d’equilibri aprovat per l’actual Govern certifica el seu compromís amb els ciutadans per a la 
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reducció del dèficit i la posada en marxa de reformes estructurals. 
 
El principal objectiu és garantir la sostenibilitat econòmica de la comunitat autònoma i posar en marxa 
les reformes necessàries per afavorir el creixement econòmic. 
 
És un pla necessari per poder accedir al mecanisme extraordinari de pagaments a proveïdors. 
 
Implica poder continuar garantint els serveis essencials de la nostra comunitat. 
 
És un pla d’equilibri estructurat en dues grans línies: 
 
Mesures per a l’estalvi: 
 
Implica dur a terme un ajust aproximat de 350 milions d’euros necessaris per complir l’objectiu de 
dèficit de l’1,5 % del PIB marcat pel Govern central. 
 
Suposa mesures que incideixen en l’ajust pressupostari dels comptes de la comunitat autònoma per a 
l’exercici de 2012. 
 
Mesures per afavorir el creixement: 
 
Suposa la creació i la modificació d’un seguit de mesures de caràcter legislatiu i administratiu que 
serveixen per crear un marc adequat per al creixement econòmic sostenible. 
 
Cerca la simplificació administrativa i la seguretat jurídica. 
 
Dins aquest Pla estan incloses mesures d’eficiència dels recursos humans, sense que cap d’elles 
impliqui reducció de serveis sociosanitaris per als ciutadans: 
 
1. Elaboració d’una relació de llocs de treball per al personal del Servei de Salut: 
 
L’objectiu d’elaborar una relació dels llocs de treball del personal del Servei de Salut respon a la 
necessitat de dotar de major eficiència i eficàcia la gestió dels recursos humans. Una adequada 
ordenació de les plantilles permetrà ajustar-les a les necessitats reals (sobretot en casos de personal 
eventual) i controlar així la despesa pública. Aquesta ordenació dels llocs de treball del personal del 
servei serà plenament efectiva a partir de 2013. 
 
2. Aprovació d’un pla de recursos humans en el qual es regulen els supòsits excepcionals perquè el 
personal estatutari de l’Ib-Salut i els ens adscrits puguin prolongar la permanència en el servei actiu. 
 
3. Flexibilització horària en tots els centres hospitalaris: 
 
La finalitat d’aquesta flexibilització és mantenir l’activitat assistencial (consultes externes i 
quirúrgiques) en un horari de 8 h a 20 h, inclòs el dissabte en jornada de 9 h a 14 h, dedicat 
principalment a consultes externes. Aquesta reorganització dels horaris permetrà ampliar l’horari 
d’atenció a l’usuari, facilitarà el control de les llistes d’espera i evitarà el pagament de jornades 
extraordinàries, també anomenades “peonades”. 
 
4. Modificació dels horaris de centres de salut i unitats bàsiques de salut: 
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Els horaris dels centres de salut es concentraran entre les 8 h i les 17.30 h de dilluns a dijous i de 8 a 15 
h els divendres. Els professionals dels centres de salut i unitats bàsiques realitzaran una jornada laboral 
de 8 a 15 hores 4 dies a la setmana i un dia de 8 a 17.30 h (actualment realitzen 4 dies de 8 a 15 h i una 
tarda de 15 a 21 h). L’activitat de PAC començarà a les 17.30 h de dilluns a dijous i a les 15 h els 
divendres. 
 
El 88 per cent de les visites d’Atenció Primària es realitzen entre les 8 h i les 17 h, per la qual cosa 
aquesta mesura tindrà un baix impacte per a l’usuari. Amb l’increment de la jornada laboral a 37,5 
hores, el metge de família disposarà de més temps per atendre els seus pacients. 
 
Aquesta mesura permetrà una major estabilitat per als professionals, perquè la majoria d’ells treballaran 
en horari de matí. 
 
Actualment, l’atenció en els centres de salut de Mallorca es realitza de 8 h a 21 h de dilluns a dijous, i 
els divendres de 8 h a 19 h. A partir d’aquesta hora comença l’activitat de PAC. 
 
El Govern de les Illes Balears està fent tot el possible per sortir de la crisi i sanejar els comptes públics 
sense que els ciutadans deixin de rebre cap tipus d’assistència sanitària. 
 
Per tot això, el nostre vot serà desfavorable.>> 
 
La regidora de CxI, Sra. Sureda, diu que el més important és arribar a un consens amb el sector afectat. 
 
A continuació, els reunits acorden, per 9 vots a favor (UIA, CxI, I. Verds i  PSOE) i 3 vots en contra 
(PP), en relació a la moció presentada pel grup municipal PSOE sobre la decisió del Govern de les Illes 
Balears de reduir els horaris d’Atenció Primària: 
  
1. Instar el Govern balear a reconsiderar definitivament la decisió d’eliminar la Gerència d’Atenció 
Primària i a tornar a constituir aquesta institució. 

 
2. Instar el Govern balear a mantenir els horaris d’Atenció Primària tal com estan en l’actualitat i, en tot 
cas, ampliar les hores de consulta. 
 
3. Instar el Govern balears a retirar el “Pla per a l’equilibri econòmic de les Illes Balears. Mesures 
d’estalvi 2012” tal com està plantejat, i a obrir un espai de debat amb la societat, grups polítics i 
sindicats per tal de consensuar quines mesures es poden prendre per ajudar a aconseguir els objectius de 
dèficit. 
 
 
5. Aprovació, si s’escau, de la moció que presenta el grup municipal PSOE sobre el Pla de 
voluntariat de l’Ajuntament d’Artà 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, llegeix la moció, que, copiada literalment, diu. 
 
<<EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
Atès que la majoria dels grups polítics que formam aquest consistori entenem la participació ciutadana 
com un element importantíssim dins la vida quotidiana del nostre poble i així es veu reflectit en els 
diferents programes electorals així com en el pacte que signaren en el seu dia l’actual Equip de Govern. 
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Atès que la situació econòmica mundial i, en especial, la del nostre poble no és bona. 
 
Atesos els constants retalls ens serveis socials, serveis assistencials, serveis sanitaris, esportius i 
educatius que sofrim per part del Govern balear i també del Consell de Mallorca. 
 
Atès que és en moments de crisi en què els que tenen la responsabilitat de governar han de ser més 
imaginatius que mai i han d’aprofitar totes les potencialitats de les persones del seu poble. 
 
Atès que l’objectiu número 1 de la línia d’actuació número 3 del Pla operatiu 2010-2014 del Pla 
municipal de serveis socials de l’Ajuntament d’Artà de l’any 2010 diu textualment “Elaborar un 
projecte de voluntariat” i també marca quines han d’esser les accions per elaborar aquest projecte.  
 
Atès que ara és un bon moment per tal de planificar quins serveis tant educatius com assistencials es 
posaran en marxa tant en el mes de setembre com a principis de l’any vinent. 
 
Per tot això, es proposa al Ple que adopti els següents 
 
ACORDS  
 
1. Instar l’Equip de Govern a fer un estudi de les necessitats que hi ha al nostre poble i que el 
voluntariat pugui ajudar a pal·liar. 
  
2. Instar l’Equip de Govern a elaborar un pla de voluntariat que estigui d’acord amb les necessitats del 
poble.>> 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que tot el que sigui bo per al poble d’Artà, benvolgut sigui. Demana 
per què no varen presentar aquesta moció quan ells formaven part de l’Equip de Govern. Diu que hi 
votaran a favor. 
 
El batle diu que considera que és una bona proposta i diu que estan d’acord amb l’exposició de motius 
de la moció. 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que aquest Pla es va aprovar pel Ple dia 27 de juliol de 2010. 
Explica que, segons aquest pla, durant l’any 2010 s’havia d’elaborar un projecte de voluntariat. Explica 
que el PSOE va estar 6 mesos en l’Equip de Govern dins aqueixa legislatura. Ara demana, amb la 
presentació d’aquesta moció, si l’Equip de Govern té la intenció d’elaborar el pla de voluntariat. 
 
Els reunits acorden, per unanimitat, en relació a  la moció que presenta el grup municipal PSOE sobre el 
Pla de voluntariat de l’Ajuntament d’Artà: 
 
1. Instar l’Equip de Govern a fer un estudi de les necessitats que hi ha al nostre poble i que el 
voluntariat pugui ajudar a pal·liar. 
  
2. Instar l’Equip de Govern a elaborar un pla de voluntariat que estigui d’acord amb les necessitats del 
poble. 
 
 
6. Aprovació, si s’escau, de la moció que presenta el grup municipal PSOE sobre el Reial decret 
llei de mesures urgents en matèria sanitària del Govern d’Espanya 
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El portaveu del PSOE, Sr. Galán, llegeix la moció, que, copiada literalment, diu: 
 
<<EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
Les disposicions contingudes en el Reial decret llei 16/2012, de 20 d’abril, de mesures urgents per 
garantir la sostenibilitat del Sistema Nacional de Salut i millorar la qualitat i la seguretat de les seves 
prestacions, aprovat pel Govern de l’Estat, tindran, en el cas que siguin aprovades per les Corts 
Generals, conseqüències molt negatives sobre la salut de molts col·lectius de persones. 
 
1. La Reforma pretén que es passi d’un model d’assistència sanitària gratuïta pel fet de viure en el 
nostre país a un model d’assegurament en el qual, per rebre assistència sanitària, es fa necessari haver 
cotitzat a la Seguretat Social o ser beneficiari amb determinades excepcions per l’atenció urgent. En 
definitiva, es passa d’un model de Sistema Nacional de Salut a un model de Seguretat Social, tot i que 
el decret no parla del finançament.  
 
Les conseqüències d’aquest canvi, les rebran especialment els col·lectius més febles: aturats, joves de 
més de 26 anys sense feina, immigrants, residents estrangers que perdran el dret d’assistència no urgent. 
Aquest fet condicionarà l’increment de malalties, el mal control de les malalties cròniques i, per tant, un 
increment de les complicacions, l’augment d’urgències hospitalàries i en definitiva és una mesura que 
atempta contra l’equitat en l’atenció sanitària i a més a mig i llarg termini representarà un increment de 
costos sanitaris. 
 
2. La reforma modifica la cartera de serveis i introdueix el copagament. S’estableix una nova definició 
de cartera de serveis en la qual es defineixen tres nivells: la bàsica, que seria gratuïta per a tothom; la 
secundària, en la qual s’inclou el transport sanitari no urgent i determinat material ortoprotètic i 
s’introdueix un copagament; i l’accessòria, que no queda gaire clara però en la qual sembla que podrien 
entrar copagaments, per exemple, pels menjars dels hospitals, etc. La introducció de copagaments 
representa una dificultat d’accés als serveis sanitaris per als col·lectius més febles. Moltes persones en 
situació de necessitar trasllat a l’hospital per rebre tractament, per exemple en el cas de la diàlisi o de 
determinats tractaments quimioteràpics o radioteràpics amb assiduïtat, no podran fer front a les despeses 
que suposa aquest copagament. 
 
3. La reforma introdueix el copagament de farmàcia per a pensionistes. A pesar d’haver promès en 
múltiples ocasions no retallar les prestacions dels pensionistes, el Rieal decret estableix un copagament 
de farmàcia del 10  % per als pensionistes amb un límit de 8 euros mensuals per a rendes inferiors a 
18.000 euros anuals i de 18 euros per als que cobren entre 18 i 100 mil euros.  
 
En tot cas els pensionistes han d’avançar el copagament i els serveis de salut disposen de sis mesos per 
retornar els diners. Molts pensionistes necessiten na important quantitat de medicaments cada mes per 
al seu tractament. El fet d’haver d’avançar aquestes quantitats pot representar per a molts d’ells la 
impossibilitat de continuar amb la medicació, amb una repercussió clara en la seva salut.  
 
Totes aquestes mesures representen un canvi de model molt important del nostre Sistema de Salut amb 
repercussions molt clares sobre els col·lectius més febles i pensionistes, però no oblidem que un dels 
més afectats serà la classe mitjana. És important recalcar que la despesa sanitària pública de l’Estat 
espanyol és de les més baixes d’Europa amb clara diferència i en canvi és la que aconsegueix millors 
resultats en salut quan es comparen els diversos indicadors.  
 
Tenim, per tant, un excel·lent sistema sanitari a un cost més que raonable. Aquest fet fa també que sigui 
molt ben valorat per tots els ciutadans i ciutadanes en els múltiples estudis que es fan per conèixer la 
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seva valoració. No s’entén, per tant, per què aquesta ànsia en canviar models que han demostrat de 
sobres la seva eficiència en resultats i valoració. 
 
Per tot això, es proposa al Ple que adopti els següents  
 
ACORDS  
 
1. Instar el Govern de l’Estat a presentar en el Congrés dels Diputats un projecte de llei alternatiu i 
pactat amb els agents socials i les forces polítiques que tengui com a objectiu millorar les prestacions 
del Sistema Nacional de Salut.  
 
2. Traslladar aquesta moció al president del Govern, a la ministra de Sanitat. Serveis Socials i Igualtat, 
al president del Congrés dels Diputats, als i les portaveus dels grups parlamentaris del Congrés dels 
Diputats i als i les representants dels agents socials.>> 
 
El regidor del PP, Sr. Servera, llegeix la seva intervenció, que, copiada literalment, diu: 
 
<<L’anterior Govern del PSOE va deixar el sistema sanitari espanyol quasi en fallida, amb un dèficit de 
més de 16.000 milions d’euros. El seu negre balanç va deixar una política sanitària inestable, 
impagaments als proveïdors, deute ocult, una nul·la política sanitària i, a més a més, un descontrol de 
despeses. Al mateix temps, en la nostra opinió, va interrompre la regeneració i la millora de la sanitat 
espanyola mentre que Europa afrontava reformes i adequava les seves estructures sanitàries a la nova 
realitat. La manca de lideratge del Govern socialista fomentà, a més a més, la desigualtat entre els 
espanyols a l’accés a les prestacions sanitàries. 
 
L’objectiu de les mesures del Govern és garantir la sostenibilitat del sistema sanitari, després de la 
nefasta herència socialista, bàsicament en quatre punts: 
 
1. Es frena el malbaratament farmacèutic amb ajusts equitatius en el sistema existent de copagament 
dels medicaments. 
El grau d’aportació per al pagament s’estableix en funció de tres criteris: renda, edat i grau de malaltia: 
a) renda menor a 18.000 �, el 40 %; i els pensionistes un 10 %, amb un màxim de 8 � al mes. 
b) renda superior a 18.001 � fins a 100.000 �, el 50 %; i el pensionistes, un 10 % fins a un màxim de 18 
� al mes. 
c) renda superior a 100.001 �, el 60%; i els pensionistes, un 60 % fins a un màxim de 60 � al mes. 
No pagaran res els parats sense prestació per atur que abans pagaven el 40 %, els perceptors de rendes 
mínimes d’inserció i els que perceben pensions no contributives. Els pacients de malalties greus i els 
pacients crònics tendran una aportació reduïda del 10 %, amb un límit màxim d’aportació actualitzat a 
l’IPC. 
 
2. S’estableixen uns controls i requisits per evitar els abusos del turisme sanitari: els estrangers en 
situació irregular tenen fins al 31 d’agost per complimentar tots els tràmits legals, la qual cosa els 
permetrà obtenir la targeta sanitària, a més del padró se’ls demanarà la residència legal (183 dies). De 
tota manera, els estrangers que no tenguin residència a Espanya, ja sigui perquè són turistes o perquè 
resideixen en situació irregular, no quedaran desassistits. 
 
3. Es garanteix una cartera comú bàsica d’assistència sanitària: així, tots els espanyols, amb 
independència de la comunitat autònoma a la qual visquin, tendran accés a les mateixes prestacions 
sanitàries de la més alta qualitat. L’objectiu és gestionar millor la realitat assistencial, impulsar 
l’eficiència en la seva aplicació i millorar la transparència. 
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4. S’assegura la targeta sanitària per a tots els espanyols amb independència de la seva situació laboral o 
familiar: de tal manera que es garanteix l’accés a la sanitat pública, gratuïta i de qualitat per a tothom. 
 
Per acabar, les mesures del Govern d’Espanya es basen en l’eficiència i l’equitat per oferir als ciutadans 
una sanitat universal, gratuïta i de qualitat.>> 
 
El batle mostra la seva conformitat amb la moció; a més, diu que avui el Ple pareix un enfrontament 
entre PP i PSOE. 
 
A continuació, els reunits acorden, per 9 vots a favor (UIA, CxI, I. Verds i PSOE) i 3 vots en contra 
(PP), en relació a la moció presentada pel grup municipal PSOE sobre el Reial decret llei de mesures 
urgents en matèria sanitària del Govern d’Espanya: 
 
1. Instar el Govern de l’Estat a presentar en el Congrés dels Diputats un projecte de llei alternatiu i 
pactat amb els agents socials i les forces polítiques que tengui com a objectiu millorar les prestacions 
del Sistema Nacional de Salut.  
 
2. Traslladar aquesta moció al president del Govern, a la ministra de Sanitat. Serveis Socials i Igualtat, 
al president del Congrés dels Diputats, als i les portaveus dels grups parlamentaris del Congrés dels 
Diputats i als i les representants dels agents socials. 

  
 
7. Informació de les resolucions de Batlia corresponents als mes d’abril de 2012 
 
Es dóna compte de les resolucions de Batlia corresponents al mes d’abril de 2012. 
  
Els reunits, per assentiment unànime, es donen per assabentats. 
 
 
Seguidament, el batle diu que s’ha de tractar un punt que no figura en l’ordre del dia, que s’ha de 
votar la seva inclusió i que s’ha de debatre, si n’és el cas. 
 
P1. Aprovació, si s’escau, de la moció que presenta l’Equip de Govern Municipal per a la 
continuïtat del programa del British Council a l’IES Llorenç Garcias i Font 
 
Els reunits voten, per unanimitat, la inclusió d’aquest punt en l’ordre del dia. 
 
A continuació, el batle llegeix la moció, que, copiada literalment, diu: 
 
<<L’Equip de Govern de l’Ajuntament d’Artà sotmet a la consideració del Ple la següent moció:  
 
El CEIP Na Caragol i l’IES Llorenç Garcias i Font d’Artà duen a terme el programa de currículum 
integrat del conveni entre el Ministeri d’Educació i el British Council. 
 
Aquest programa s’està duent a terme arran d’una aposta de la Conselleria d’Educació pel programa que 
data ja del 1996, any en què es va començar al primer curs del segon cicle d’educació infantil (P3). 
 
A partir de llavors, any rere any, el programa s’ha anat implantant progressivament. Actualment ja hi ha 
unes quantes generacions d’alumnes que han finalitzat el 4t d’ESO, després d’haver completat tota la 
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seva escolarització en les etapes d’infantil, primària i secundària dins del programa. 
 
Al llarg de tots aquests anys se l’ha anat millorant i se li ha anat donant un marc normatiu en el si de la 
nostra comunitat autònoma. Després d’anys de fer-hi feina, en estreta col·laboració entre la Conselleria 
d’Educació i els centres implicats, a l’estiu de 2010 s’aconseguí un gran avenç amb la publicació al 
BOIB del l’Ordre del conseller d’Educació i Cultura de 9 de juliol de 2010, per la qual es regula 
l’organització i el funcionament a les Illes Balears del programa de centres adscrits al conveni signat 
entre el Ministeri d’Educació i Ciència i el Consell Britànic a Espanya (British Council) (BOIB núm. 
115, de 5 d’agost de 2010). 
 
Amb aquesta ordre es fa una clara aposta pel programa i per tots els trets que el caracteritzen: alumnat, 
formació del professorat, assessors lingüístics, currículum integrat... A més, es crea la comissió de 
seguiment del programa a les Illes Balears i es determina que es reunirà almenys una vegada al llarg del 
curs escolar. 
 
El passat dia 3 d’abril va tenir lloc aquesta reunió anual, i hi eren presents els responsables de la 
Conselleria d’Educació, encapçalats pel director general d’Ordenació, Innovació i Formació 
Professional, i els directors dels centres que tenen implantat el programa. 
 
La sorpresa de la reunió va ser la comunicació, per part del director general, dels dubtes que hi ha sobre 
en quines condicions podrà continuar el programa a partir del curs 2013-2014, un cop s’hagi de renovar 
l’actual conveni de col·laboració entre el Ministeri d’Educació i el British Council. 
 
Aquesta sorpresa ha esdevingut preocupació en els centres, no ja entre el propi col·lectiu docent, sinó 
entre els alumnes i les seves famílies, que no entenen que un programa que des de l’any 1996 està 
demostrant la seva vàlua, esdevingui ara qüestionable en alguns dels seus aspectes de funcionament. 
 
No s’entén que, després de tants anys de funcionament, de forma més que satisfactòria, tant entre els 
alumnes, famílies com docents, en aquests moments es plantegin dubtes sobre un projecte que ve 
donant molts bons resultats. 
 
Hi ha un estudi, coordinat pel professor emèrit de la Universitat de Stirling, Richard Johnstone, per 
avaluar de forma externa i independent el programa del currículum integrat del conveni entre el 
Ministeri d’Educació i el British Council. L’objectiu era obtenir dades objectives sobre el funcionament 
del programa. Els resultats van ser molt positius i l’estudi va demostrar que estem davant d’un gran 
programa. Aquest fet encara ens ha d’esperonar més per continuar amb la gran feina que es ve fent tant 
de forma general, des de les diverses administracions, com de forma particular, per cada un dels centres 
adscrits al programa. 
 
Acadèmicament, a nivell de comunitat, tenim excel·lents resultats a les proves IGCSE realitzades des 
del Regne Unit, per mitjà de la Universitat de Cambridge, per tant, avalades per organismes externs. 
Aquestes proves possibiliten que l’alumnat pugui accedir a l’obtenció simultània d’altres titulacions 
acadèmiques reconegudes internacionalment. 
 
A nivell de centre, es disposa d’un gran suport per part dels diversos sectors de la comunitat educativa 
ja que, després dels anys fent feina en el projecte, s’ha aconseguit anar implantant una metodologia que 
ajuda a tots a fer que els alumnes siguin més competents, no tan sols en el domini de l’anglès, sinó 
també en altres aspectes com podrien ser, entre d’altres, l’àmbit del raonament, l’anàlisi de dades o la 
reflexió sobre el propi aprenentatge. 
 



����

S’ha de tenir també en compte que, amb el professorat, el programa disposa d’un altre element 
indispensable que n’assegura l’eficàcia i l’èxit. Al llarg d’aquests anys, el MEC/British Council han 
organitzat periòdicament cursos de formació per al professorat directament implicat en el projecte, cosa 
que ha propiciat que aquests professionals, a hores d’ara, comptin amb la preparació i els coneixements 
suficients en llengua anglesa per a impartir les matèries seleccionades en el currículum integrat. Alguns 
d’aquests cursos, principalment de metodologia especialitzada per a cada matèria i nivell educatiu, 
s’han realitzat al Regne Unit. També han participat en cursos d’immersió lingüística, per millorar la 
seva competència lingüística en llengua anglesa. Tot això ha fet que actualment els nostres centres 
comptin amb professorat preparat i amb experiència. 
 
Per altra banda, cal destacar que els assessors lingüístics són una part molt important i no s’entén que es 
plantegi la possibilitat de reconvertir-los en auxiliars de conversa. Els assessors lingüístics són una peça 
clau en el correcte desenvolupament del programa, no tan sols com a referents nadius, sinó també com a 
facilitadors de la metodologia comuna que se segueix. Aquests assessors reforcen totes i cadascuna de 
les activitats del professorat i faciliten, sobretot, la utilització de l’anglès com a llengua vehicular i de 
relació. També contribueixen i participen en la preparació del material d’aula de cadascuna de les 
unitats didàctiques de les diverses matèries. En cap cas aquesta figura pot ser equiparable amb la d’un 
auxiliar de conversa, ja que les tasques que els assessors desenvolupen són molt més àmplies, igual que 
la seva preparació. A més, s’ha de tenir en compte que, a més de docents, els assessors fan funcions de 
formadors de docents, tant dins dels centres on treballen com dins de la programació anual dels 
diferents CEP i del propi Ministeri d’Educació.  
 
En relació al currículum integrat, es considera que és part fonamental i s’ha de mantenir ja que és la 
manera que tot el projecte segueixi una organització coherent, fent així que no es tracti merament de fer 
unes hores en llengua estrangera, ans al contrari, cada àrea forma part d’un tot que dóna sentit al 
projecte. 
 
Per tot això, es proposa al Ple que adopti els següents 
 
ACORDS 
 
1.  Instar la Conselleria d’Educació, la mateixa que des de fa més de 15 anys aposta pel programa, que li 
doni continuïtat i traslladi tant al Ministeri d’Educació com al British Council la necessitat de continuar 
amb un projecte que tan bons resultats ha donat a aquesta comunitat autònoma i a l’escola pública que 
sempre ha defensat. 
 
2. Trametre aquest acord al conseller d’Educació, al Ministeri d’Educació, al British Council i a l’equip 
directiu de l’IES Llorenç Garcias i Font.>> 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que les coses es demostren per prioritats. Durant l’any 2010, el 
PSOE va apostar per educació. I durant l’any 2012, el PP aposta per pagar els batles. El Sr. Galán diu 
que el PSOE ha apostat per la sanitat. Diu, l’esmentat portaveu, que mai no ha anomenat l’herència del 
PP, que ara ells estan en el jutjat. Opina que el tema de l’herència rebuda no s’ha d’anomenar més. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que, quan es xerra d’Artà, són paraules majors. Diu que li sap molt 
de greu que, en tan poc temps, s’ha d’oblidar d’on venim i a on anem. Comenta que no es parli de 
jutjats, perquè hi està ple, de persones que no són del seu gust. Hi ha de tots colors, reitera. Manifesta la 
seva conformitat amb la moció. Diu que troba molt estrany que estiguin en un ple de l’Ajuntament 
d’Artà, quan tots els punts de l’ordre del dia són mocions. Demana si a Artà no hi ha problemes. 
 



� ���

A continuació, els reunits acorden, per unanimitat, en relació a la moció presentada per l’Equip de 
Govern Municipal per a la continuïtat del programa del British Council a l’IES Llorenç Garcias i Font: 
 
1.  Instar la Conselleria d’Educació, la mateixa que des de fa més de 15 anys aposta pel programa, que li 
doni continuïtat i traslladi tant al Ministeri d’Educació com al British Council la necessitat de continuar 
amb un projecte que tan bons resultats ha donat a aquesta comunitat autònoma i a l’escola pública que 
sempre ha defensat. 
 
2. Trametre aquest acord al conseller d’Educació, al Ministeri d’Educació, al British Council i a l’equip 
directiu de l’IES Llorenç Garcias i Font. 
 
 
8 Precs i preguntes 
 
La secretària informa que el PSOE i el PP han presentat escrits de precs i preguntes, els quals es 
llegeixen a continuació. 
 
PREGUNTES QUE FORMULA EL PP 
 
1. En quin punt es troba el Punt Verd de la Colònia de Sant Pere? 
 
Resposta: No s’ha produït cap avanç des del passat mes. 
 
2. Quines mesures pensa prendre o prendrà l’Equip de Govern respecte de les herbes que encara hi 
ha als carrers del municipi? 
 
Resposta: L’empresa concessionària argumenta diversos problemes amb el seu personal, pels quals s’ha 
produït un retard en l’execució d’aquesta tasca, havent-se fet només una setmana de feina. Es formula el 
compromís d’haver repassat tot el nucli d’Artà la primera quinzena del mes de juny. Les feines a la 
Colònia es troben molt més avançades. 
 
3. Tenen cap data, més o manco aproximada, perquè Can Solivelles sigui operatiu? 
 
Resposta: No. En tot cas, hem de poder disposar de partida pressupostària per poder fer les inversions 
per la seva ocupació. A més, encara estam pendents del comptador definitiu d’electricitat. Ara el tenim 
provisional. 
 
4. Té constància l’Equip de Govern que els habitatges que tenen l’antena de televisió dirigida al 
repetidor municipal no poden veure tots els canals, que, avui per avui, es poden veure mitjançant la 
TDT? 
 
Resposta: No en teníem constància. 
 
5. Ens poden dir quantes barreres arquitectòniques han eliminat aquest darrer mes? 
 
Resposta: Cap. Resulta que, per poder eliminar les que existeixen a les voravies del municipi, s’han de 
complir tota una sèrie de requisits (amplària, pendent...). això fa que sigui molt difícil poder actuar de 
forma genèrica. 
 
6. Quan s’acabarà el “bacheo” d’Artà i la Colònia? 
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Resposta: Supòs que es refereixen als clots que hi ha als carrers. Es van tapant a mesura que es té 
disponibilitat. La intervenció ideal seria el reasfaltat dels carrers, però no és possible 
pressupostàriament. 
 
7. Quan s’acabarà la senyalització vertical que indiquen els passos de vianants? 
 
Resposta: S’anirà completant segons la disponibilitat. 
 
8. Quan estaran arreglats definitivament els parcs infantils? 
 
Resposta: Al més aviat possible. 
 
9. A partir de quina data podran cobrar els proveïdors de l’Ajuntament? 
 
Resposta: En tres o quatre dies els que estan inclosos en el préstec del RD 4/2012. 
 
 
PREGUNTES QUE FORMULA EL PSOE 

 
Urbanisme 
 
• Ja estan en disposició de fer-nos arribar una relació de tots els expedients d’infracció urbanística 

amb els imports que es deuen? Si la resposta és afirmativa, ens poden fer arribar la relació? 
 
Resposta: No. 
 
Mancomunitat de Llevant 
 
• Ens varen informar que hi havia hagut alguns contactes dels tècnics per tal de veure quines 

possibilitats hi ha per mancomunar alguns serveis.  
 
- Com va anar la reunió ? 

 
Resposta: El 14 de maig férem una reunió amb Son Servera i Sant Llorenç per tractar temes de 
personal, per intentar unificar, a partir de les diferents realitats, les condicions laborals dels 
treballadors. Cada un va exposar quina era la seva situació. Artà i Son Servera negociam conveni 
(Son Servera, però, no en té) i Sant Llorenç ho vol fer. Ens intercanviàrem documentació i 
condicions laborals. 

 
 - Hi ha hagut algun avanç ? 

 
Resposta: D’aquesta àrea tornarem fer una reunió el proper 11 de juny. 

 
Esports 
 
• Ens han fet arribar alguns comentaris que els senyor batle va dient. Aquest comentaris van en la 

línia de retirar el conveni de natació escolar i de tancar la piscina a principis de l’any que ve.  
 
- Són certs aquest comentaris? 
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Resposta: No. 

 
- Té la intenció de tancar la piscina? 

 
Resposta: No. L’Ajuntament no pot tancar la piscina, perquè té una concessió i ha de complir els 
pactes. El que sí s’ha comunicat als concessionaris és que hauran de complir el plec de condicions, 
que els obliga a fer-se càrrec dels costos derivats dels subministraments. En la reunió amb ells, un 
dels representants va dir que, si ho havien de fer, haurien de tancar. Potser això s’ha desvirtuat. De 
tota manera, en una reunió feta el passat dimecres amb els propietaris de l’empresa concessionària, 
se’ls va deixar clar que l’Ajuntament no tancarà la piscina ni en té la intenció. 

 
- Té la intenció de renovar el conveni de natació escolar? 

 
Resposta: Està renovat des del dia 21 de març, dia mateix en què se us va informar en comissió 
informativa. 

 
• El grup CxI té la intenció de renovar el conveni de natació escolar? Té la intenció de tancar la 

piscina municipal? 
 
Resposta: No. 

 
• El grup Iniciativa Verds té la intenció de renovar el conveni de natació escolar? Té la intenció de 

tancar la piscina municipal? 
 
Resposta: No. 

 
Serveis Socials 
 
• Ens poden informar si hi ha un increment de les demandes en conceptes d’ajudes, beques, etc., 

respecte de l’any passat? De quina quantitat de demandes estam parlant? 
 

Resposta: Són molt similars a les de l’any passat en el mateix temps. 
 
Interior 
 
• Quins són els ítems que marquen si un treballador del nostre ajuntament es mereix o no el plus de 

productivitat ? 
 
Resposta: Estam encara en procés de negociació, de manera que no està tancat aquest aspecte. 

 
• El passat dijous dia 23 el Sr. Bauzá, president del Govern, va visitar en concepte de president del 

Partit Popular l’agrupació del Partit Popular del nostre poble. Segons ens va informar el Sr. Batle a 
les comissions informatives, ni la Guàrdia Civil del quarter d’Artà ni la nostra Policia Local havia 
de fer res. A la visita, hi va haver carrers tallats, veïnats que no podien accedir a les seves cases, 
membres de la nostra Policia Local i un desplegament increïble de forces de l’Estat. 

  
- Quants de carrers varen esser tallats i durant quin temps? 
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Resposta: Primer vull deixar clar que aquest Equip de Govern no està d’acord amb les mesures, 
exagerades, preses pels responsables pertinents arran de la visita del president del Govern a la junta 
local del Partit Popular, el passat 24 de maig. Volem denunciar el malbaratament de recursos 
públics per a actes privats així com les molèsties que es causaren als veïns sense cap tipus de 
justificació. 

 
També s’ha de dir que, segons el punt 1 de l’article 19 de la Llei 1/1992, de seguretat ciutadana, els 
agents de les forces i cossos de seguretat poden limitar o restringir, pel temps imprescindible, la 
circulació o permanència en vies o llocs públics en els supòsits d’alteració de l’ordre, la seguretat 
ciutadana o la pacífica convivència, quan sigui necessari per al seu restabliment. És en base a 
aquesta llei que, el passat dia 24 de maig, els responsables de seguretat ciutadana de la comunitat 
autònoma decidiren tancar els accessos als carrers de Maria Ignàsia Morell i de Llorenç Villalonga. 

 
- Quants efectius de la nostra Policia es varen mobilitzar i durant quin temps? 

 
Resposta: No hi dedicàrem efectius especials. Simplement, el full de servei dels que estaven de 
guàrdia els marcava que allà hi podria haver incidents i que, per tant, estiguessin a l’aguait. 

  
 - Quants d’efectius de la Guàrdia Civil es varen mobilitzar? 

 
Resposta: Segons l’informe de la Policia Local, nombrosos efectius del quarter d’Artà i d’altres 
unitats (entre trenta i quaranta). 

  
       - Durant quin temps es va negar l’accés dels nostres ciutadans als seus habitatges? 

 
Resposta: Els veïns, segons l’informe policial, pogueren accedir als seus domicilis. 

  
Vist que la visita era com a president del Partit Popular i no com a president del Govern en visita 
oficial al nostre municipi; i vist que així ho va informar el portaveu del Partit Popular a les 
passades comissions informatives, demanam que aquest consistori insti: 

 
- El Sr. José Maria Rodríguez que demani disculpes per les molèsties ocasionades als nostres 
ciutadans i per l’exposició de força innecessària que es va produir.  

  - El Partit Popular que pagui el que ha costat tot aquest “show”. 
- El Partit Popular que pagui a l’Ajuntament d’Artà les hores que ha dedicat la nostra Policia en un 
desplegament particular del seu partit. 

 
• Ens han informat que hi ha hagut talls d’aigua a la Colònia: 
 

- És veritat?  
 

Resposta: Sé. 
 

- Per què s’han produït? 
 

Resposta: Per una avaria en una bomba del pou de s’Ametlerar. 
 

- Durant quin temps han estat sense aigua? 
 

Resposta: Un matí. 
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Cultura 
 
Després de la reobertura del Museu Regional d’Artà: 
 
• Quins paràmetres s’han seguit a l’hora de donar la gerència d’aquest? 
 

Resposta: Els tècnics gestors culturals contractats han aportat una proposta de gestió prou valenta i 
interessant; a banda d’això, s’han tengut en consideració la seva formació i el seu coneixement 
prou estret del territori i de la història del país i de la comarca. Aquests paràmetres i la supervisió 
de la nova gestió han estat definits de manera permanent, per altra banda, i consensuats entre els 
tècnics municipals i el Patronat del Museu Regional. 

 
• S’ha tengut en compte els membres de la Fundació Museu d’Artà? 
 

Resposta: En tot moment i, de fet, s’ha assolit un conveni satisfactori per a totes dues parts, còpia 
del qual posam a la vostra disposició, si la voleu. 

 
• Quin regidoria es farà càrrec del seguiment a la nova gestió del Museu?  
 

Resposta: Conjuntament, així com la gestió, la conservació i l’explotació turística del poblat 
talaiòtic de Ses Païsses, entre les regidories de Promoció Econòmica i Cultura i Patrimoni. 

 
• Quina és l’aportació que fa l’Ajuntament en la nova gestió del Museu? 
 

Resposta: Pagament de dos contractes diferents per 14.169,6 euros en dos anys, a banda de recursos 
humans i tècnics establerts en l’esmentat conveni. 

 
• Durant quin temps? 
 
 Resposta: Dos anys. 

 
Festes 
 
• Haurà servei de bus a les revetles de les festes de la Colònia de Sant Pere? 

 
Resposta: Sí, però encara no està tancat. 

 
• Si la resposta és afirmativa, en quines condicions? 
  
Medi Ambient 
 
A les passades comissions informatives, el regidor de Medi Ambient ens va informar de les reunions 
que es duen a terme pel tema de crear una normativa pel tema dels excrements dels cans: 
 
• Té constància el regidor de Medi Ambient que ja en tenim una d’aprovada a la passada legislatura? 

 
Resposta: No. Em consta una ordenança municipal de neteja, deixalles i residus sòlids urbans, 
publicada en el BOIB núm. 70, de 22 de maig de 2008. En l’actualitat, de manera oberta i 
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participativa, s’està tractant una ordenança de benestar animal i convivència amb els animals en 
l’entorn urbà, que ha d’actualitzar la normativa anterior establerta en l’antiga Ordenança de policia 
i bon govern. 

 
• Per quina raó no la utilitza? 
 
• Quins criteris es seguiran per a la nova normativa? 
 
Hisenda 
 
• Una vegada més, quan es duran a aprovació els pressuposts de l’any 2012? 
 

Resposta: Quan els antics propietaris del Poliesportiu acceptin l’oferta de pagament de la sentència 
que ens obliga a pagar. 

 
Educació 
 
� Ateses les primeres proves que s’han fet amb el nou projecte de tallar els carrers els divendres per 

tal que l’alumnat pugui anar a escola a peu:  
 
- L’alumnat de l’Institut Llorenç Garcias i Font participa en el projecte? 

 
Resposta: No. 

 
- Per què? 

 
Resposta: Perquè no tenim efectius per cobrir totes les entrades i sortides dels diferents centres en 
horaris diferents. A més, en un principi, la mesura està pensada per aplicar a infantil i primària. 
Això no vol dir que, un cop passada la fase experimental, no s’hi puguin incloure els alumnes de 
secundària. 

 
- Ens pot donar una còpia de l’informe de la policia, amb què doni el seu vistiplau a aquesta 
iniciativa? 

 
Resposta: Sí. 

 
• A les passades comissions informatives se’ns va explicar que els tècnics de l’Escola Municipal de 

Música havien plantejat una nou enfocament de l’Escola de Música. Ens pot explicar aquest nou 
enfocament i fer-nos arribar una còpia del projecte? 

 
Resposta: 1. Objectius generals i model d’escola  

Fomentar el coneixement i la pràctica musical des de la infantesa.  
Donar sortida a les diferents inquietuds musicals de l’alumnat. 
Fomentar les audicions i concerts on participen els alumnes. 
 

2. Model d’escola 
Escola oberta.  
Escola no reglada. 
Escola regulada. 
Escola “de suport”. 
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Escola inclusiva. 
Escola que té cura de les tradicions. 
Escola educadora. 

 
3.  Pla d’estudis nou  
Els objectius principals són: 
• Aconseguir la sensibilització, el coneixement i l’aprofundiment de tots els nivells de la música.  
• Construir l’aprenentatge instrumental en base a la pràctica conjunta.  
 
El nou pla preveu cinc cicles ordinaris, un cicle especial i unes assignatures complementàries.

  
La distribució de les assignatures serà la següent: 
1. Assignatura teòrica (música i moviment, iniciació, llenguatge): 1 classe setmanal de 45 o 90 

minuts. 
2. Assignatura instrumental:  1 classe de tècnica compartida o individual de 30, 45 o 60 minuts 

1 classe col·lectiva de 45 o 60 minuts 
 

1r cicle:    
Sensibilització (de 3 a 5 anys) - 3 cursos 
• Música i moviment I, II i III 
• Instrument: violí, viola o piano  

– Classe tècnica compartida 
– Classe col·lectiva  

 
2n cicle:    : 
Iniciació (6 i 7 anys) – Premusical: 2 cursos 
• Iniciació al llenguatge I i II 
• Instrument: violí, viola, piano, saxo, clarinet, vent metall, flauta, guitarra clàssica 

– Classe tècnica compartida 
– Classe col·lectiva  

 
3r cicle:     
A partir de 8 anys: 4 cursos 
• Llenguatge I, II, III, IV 
• Classe d’instrument: piano, violí, viola, guitarra clàssica, flauta, clarinet, saxo, vent metall, 

percussió 
- Classe tècnica compartida 
- Classe col·lectiva 

 
4t cicle:    
2 cursos 
• Llenguatge V i VI 
• Classe d’instrument: piano, violí, viola, guitarra clàssica, flauta, clarinet, saxo, vent metall, 

percussió 
- Classe tècnica individual 

 - Classe col·lectiva 
   

5è cicle: 
Formació instrumental 
• Classe tècnica compartida/individual 
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• Classe col·lectiva 
 

Cicles especials:  
• Cant 
• Música popular 
• Factoria de músics: 

- Guitarra elèctrica 
- Bateria 

  
Assignatures complementàries:  
1. Conjunt instrumental 
2. Cant coral 
3. Big band 

      
4. Repercussions del nou pla sobre l’aprenentatge dels alumnes    
Les millores que el pla aporta als alumnes són les següents: 
 
MUSICALS:    
Formació integral en relació a la música. 
Més temps de classe instrumental i des de més joves. 
Pràctica en grup des dels inicis. 
Treball d’audició i discriminació auditiva  més conscient. 
Consciència de la part individual dins tot el conjunt. 
Treball harmònic des dels inicis i amb l’instrument. 

 
ACTITUDINALS:    
Aprenentatge dels iguals. 
Creació de sinergies entre els alumnes. Consciència de grup i, alhora, de la importància individual 
Respecte dels torns 
Foment de la col·lectivitat  

 
 
Acords 
 
1. Acordar, per unanimitat, essent tretze el nombre legal de membres del consistori i dotze els assistents, 
aprovar l’acta de la sessió de 24 d’abril de 2012. 
 
2. Acordar, per 9 vots a favor (UIA, CxI, I. Verds i  PSOE) i 3 vots en contra (UIA), en relació a la 
moció presentada per l’Equip de Govern municipal referent al tancament dels hospitals Joan March i 
Hospital General: 
2.1.  Manifestar el rebuig a la decisió del Govern de les Illes Balears d’expropiar, a la població de les 
Illes Balears, aquests serveis assistencials que tant ha costat aixecar i pels quals tants de recursos 
econòmics públics s’han destinat per a la seva creació, manteniment i millora permanent. 
2.2. Instar el Govern de les Illes Balears a reconsiderar la seva decisió respecte al tancament dels 
hospitals Joan March i Hospital General. 
2.3.  Rebutjar la manca d’informació i diàleg amb els treballadors dels centres hospitalaris i els partits 
de l’oposició a l’hora de prendre tan dràstiques mesures. 
2.4. Expressar, en nom del poble d’Artà i la Colònia de Sant Pere, la gratitud i el reconeixement a tot el 
personal dels dos hospitals per la seva professionalitat i esforços realitzats durant tots aquests anys. 
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3. Acordar, per 9 vots a favor (UIA, CxI, I. Verds i  PSOE) i 3 vots en contra (PP), en relació a la moció 
presentada pel grup municipal CxI referent al transport aeri: 
3.1. L’Administració competent, en principi el Ministeri de Foment, hauria de cobrir el servei de 
connexió aeri entre illes i entre illes i la Península amb una nova OSP, declarant  un concurs públic per 
a aquesta. 
3.2. En el plec de condicions han de figurar clarament els orígens i les destinacions, els horaris, les 
freqüències mínimes i una definició acurada de la qualitat del servei. 
3.3. El cost per a l’usuari ha de quedar especificat en base a una tarifa plana i universal de 30 euros per 
als desplaçaments entre illes. 
3.4. L’Administració competent, el Ministeri de Foment, haurà d’aportar com a dotació econòmica al 
concurs la quantitat equivalent a la que paga pel 50 % de descompte per residència. 
 
4. Acordar, per 9 vots a favor (UIA, CxI, I. Verds i  PSOE) i 3 vots en contra (PP), en relació a la moció 
presentada pel grup municipal PSOE sobre la decisió del Govern de les Illes Balears de reduir els 
horaris d’Atenció Primària: 
4.1. Instar el Govern balear a reconsiderar definitivament la decisió d’eliminar la Gerència d’Atenció 
Primària i a tornar a constituir aquesta institució. 
4.2. Instar el Govern balear a mantenir els horaris d’Atenció Primària tal com estan en l’actualitat i, en 
tot cas, ampliar les hores de consulta. 
4.3. Instar el Govern balears a retirar el “Pla per a l’equilibri econòmic de les Illes Balears. Mesures 
d’estalvi 2012” tal com està plantejat, i a obrir un espai de debat amb la societat, grups polítics i 
sindicats per tal de consensuar quines mesures es poden prendre per ajudar a aconseguir els objectius de 
dèficit. 
 
5. Acordar, per unanimitat, en relació a  la moció que presenta el grup municipal PSOE sobre el Pla de 
voluntariat de l’Ajuntament d’Artà: 
5.1. Instar l’Equip de Govern a fer un estudi de les necessitats que hi ha al nostre poble i que el 
voluntariat pugui ajudar a pal·liar. 
 5.2. Instar l’Equip de Govern a elaborar un pla de voluntariat que estigui d’acord amb les necessitats 
del poble. 
 
6. Acordar, per 9 vots a favor (UIA, CxI, I. Verds i PSOE) i 3 vots en contra (PP), en relació a la moció 
presentada pel grup municipal PSOE sobre el Reial decret llei de mesures urgents en matèria sanitària 
del Govern d’Espanya: 
6.1. Instar el Govern de l’Estat a presentar en el Congrés dels Diputats un projecte de llei alternatiu i 
pactat amb els agents socials i les forces polítiques que tengui com a objectiu millorar les prestacions 
del Sistema Nacional de Salut.  
6.2. Traslladar aquesta moció al president del Govern, a la ministra de Sanitat. Serveis Socials i Igualtat, 
al president del Congrés dels Diputats, als i les portaveus dels grups parlamentaris del Congrés dels 
Diputats i als i les representants dels agents socials. 
 
P1. En relació a la moció que presenta l’Equip de Govern Municipal per a la continuïtat del programa 
del British Council a l’IES Llorenç Garcias i Font: 
1. Acordar, per unanimitat, la inclusió d’aquest punt en l’ordre del dia. 
2. Acordar, per unanimitat, en relació a la moció presentada per l’Equip de Govern Municipal per a la 
continuïtat del programa del British Council a l’IES Llorenç Garcias i Font: 
2.1.  Instar la Conselleria d’Educació, la mateixa que des de fa més de 15 anys aposta pel programa, que 
li doni continuïtat i traslladi tant al Ministeri d’Educació com al British Council la necessitat de 
continuar amb un projecte que tan bons resultats ha donat a aquesta comunitat autònoma i a l’escola 
pública que sempre ha defensat. 
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2.2. Trametre aquest acord al conseller d’Educació, al Ministeri d’Educació, al British Council i a 
l’equip directiu de l’IES Llorenç Garcias i Font. 
 
 
El batle aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
La secretària       Vist i plau 
        El batle 


